

## Teradix Secures \$140,000 Grant from TAQADAM Accelerator Program to Fuel Expansion into Saudi Market



**Riyadh, Saudi Arabia – November 5, 2024:** Teradix, a leading provider of innovative eProcurement solutions in MENA, announced that it has been awarded a \$140,000 grant from the prestigious TAQADAM Accelerator program at King Abdullah University of Science and Technology (KAUST) to revolutionize procurement processes in the Saudi market.

The funds secured from the TAQADAM Accelerator program will be pivotal in supporting Teradix's strategic expansion into Saudi Arabia. With a focus on enhancing its eProcurement solutions, Teradix aims to drive growth, streamline procurement processes, and deliver unparalleled value to clients in the region.

Teradix offers a comprehensive suite of intuitive procurement solutions designed to boost savings and streamline operations for businesses of all sizes. The platform enables seamless management of spending from requisitions to contracts, ensuring every step of the procurement process is efficient and user-friendly. With innovative sourcing tools, including simple RFQs and advanced reverse auctions, organizations can achieve significant savings on every procurement request. Teradix also enhances supplier engagement by consolidating interactions in one centralized location, fostering better collaboration and communication. Additionally, their customizable dashboards and reports provide effective insights and analytics, empowering businesses to make informed decisions and optimize their procurement strategies.

Khaled Aboshady, Co-Founder and CEO of Teradix, expressed his excitement about the milestone, stating, *"Winning this grant from the TAQADAM Accelerator program is a testament to our team's sheer focus and efforts. It not only validates our innovative approach to eProcurement but also provides us with the vital resources to expand our presence in the Saudi market and deliver unparalleled value to our clients in the Kingdom."*

Teradix's entry into the Saudi market ushers in a new chapter on its journey towards transforming procurement practices and fostering digital innovation in the region. The company is poised to leverage this grant to accelerate its growth trajectory and solidify its position as a key player in the eProcurement space.

**-Ends-**

#### **About TAQADAM**

The TAQADAM Accelerator program, hosted by KAUST in partnership with the Saudi British Bank (SABB), is renowned for supporting startups that demonstrate exceptional potential and innovation. Since its inception in 2016, TAQADAM has backed over 263 startups, providing them with mentorship, funding, and access to a vast network of industry experts. The program has collectively raised an impressive \$160 million in funding, fueling the creation of 1,400 jobs.

#### **About Teradix**

Teradix is a cloud-based procurement software designed to help businesses efficiently manage their entire spend. It covers everything from purchase requisitions and eRFx to reverse auctions, supplier management, spend analytics, and contract management. By using Teradix, businesses can achieve greater savings, enhance transparency, speed up audit cycles, and make better-informed business decisions. For more information about Teradix, visit [www.teradix.com](http://www.teradix.com) or contact [info@teradix.com](mailto:info@teradix.com).

تيرادكس تحصل على منحة بقيمة 140 ألف دولار من برنامج "تقدّم" لدعم التوسيع في السوق السعودية



الرياض، المملكة العربية السعودية - 5 نوفمبر 2024: أعلنت شركة تيرادكس (Teradix)، الرائدة في تقديم حلول رقمية مبتكرة لإدارة مشتريات الشركات في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا، عن حصولها على منحة قدرها 140,000 دولار من برنامج مسرعة الأعمال TAQADAM المرموق، التابع لجامعة الملك عبد الله للعلوم والتكنولوجيا (KAUST)، وذلك لتطوير قطاع برامج إدارة المشتريات في السوق السعودي.

تعتبر هذه المنحة التي حصلت عليها تيرادكس من برنامج مسرعة الأعمال TAQADAM خطوة محورية في دعم خططها الاستراتيجية للتوسيع في المملكة العربية السعودية. ومن خلال التركيز على تعزيز حلول إدارة مشتريات الشركات الإلكترونية التي تقدمها، تهدف تيرادكس إلى تحفيز النمو، وتبسيط عمليات الشراء، وتقديم قيمة لا مثيل لها لعملائها في المنطقة.

تقوم تيرادكس مجموعة شاملة من حلول المشتريات المصممة لتعزيز التوفير وتبسيط العمليات للشركات من جميع الأحجام. تتبع المنصة إدارة سلسة الإنفاق بدءاً من طلبات الشراء وحتى العقود، مما يضمن أن كل خطوة في عملية الشراء تكون فعالة وسهلة الاستخدام. وتساعد أدوات التوريد المبتكرة التي تشمل طلبات عروض الأسعار الإلكترونية والمزادات العكسية المتقدمة، الشركات على تحقيق وفورات كبيرة في كل طلب شراء. كما تعزز تيرادكس تفاعل الموردين من خلال دمج جميع التفاعلات في موقع مركزي واحد، مما يسهل التعاون والتواصل بشكل أفضل. بالإضافة إلى ذلك، توفر لوحات التحكم والتقارير القابلة للتخصيص رؤى تحليلية فعالة، مما يمكن الشركات من اتخاذ قرارات مدروسة وتحسين استراتيجيات الشراء الخاصة بها.

أعرب خالد أبو شادي، الشريك المؤسس والرئيس التنفيذي لشركة تيرادكس، عن سعادته بهذا الإنجاز قائلاً: "إن الفوز بهذه المنحة من برنامج مسرعة TAQADAM هو شهادة على التركيز والجهود الكبيرة التي بذلها فريقنا. إنها ليست فقط تأكيداً على نهجنا المبتكر في مجال المشتريات الإلكترونية، بل توفر لنا الموارد الحيوية للتوسيع في السوق السعودي وتقديم قيمة لا تضاهى لعملائنا في المملكة."

تعتبر دخول تيرادكس إلى السوق السعودي بداية جديدة في رحلتها نحو تحويل ممارسات الشراء وتعزيز الابتكار الرقمي في المنطقة. ومن المتوقع أن تستفيد الشركة من هذه المنحة لتسريع نموها وتعزيز مكانتها كلاعب رئيسي في مجال برامج إدارة المشتريات الإلكترونية.

-انتهي-

## عن مسرعة TAQADAM

برنامج مسرعة TAQADAM، الذي تستضيفه جامعة الملك عبد الله للعلوم والتقنية (KAUST) بالشراكة مع البنك السعودي البريطاني (SABB)، يشتهر بدعمه للشركات الناشئة التي تظهر إمكانات استثنائية وإبداعاً مبتكرًا. منذ إنشائه في عام 2016، دعم برنامج TAQADAM أكثر من 263 شركة ناشئة، من خلال توفير الإرشاد والتمويل والوصول إلى شبكة واسعة من خبراء الصناعة. وقد جمع البرنامج تمويلاً إجمالياً يزيد عن 160 مليون دولار، مما ساهم في خلق 1,400 فرصة عمل جديدة.

## عن تيرادكس Teradix

تيرادكس هي منصة رقمية لإدارة المشتريات (eProcurement Software)، مصممة لمساعدة الشركات في إدارة إنفاقها بكفاءة. تشمل خدماتها كل شيء من طلبات الشراء إلى RFx الإلكترونية، المناقصات، والمزادات العكسية، وإدارة الموردين، وتحليل الإنفاق، وإدارة العقود. باستخدام تيرادكس، تستطيع الشركات تحقيق وفورات أكبر، وزيادة الشفافية، وتسريع دورات التدقيق، واتخاذ قرارات تجارية أكثر دقة. لمزيد من المعلومات حول تيرادكس يرجى زيارة [www.teradix.com](http://www.teradix.com) أو التواصل عبر البريد الإلكتروني

[info@teradix.com](mailto:info@teradix.com)